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Protokoll

Typ av sammanträde
Fullmäktige 10

Sammanträdesdatum Tid Plats
230614 17:00 sal C144, HSC/zoom

Närvarande

Emilia Lambrant, ledamot
Meja Thelander, ledamot
Joakim Gustafsson, ledamot
Nellie Persson, ledamot
Thilda Trulsson, ledamot
Annie Särnblad, ledamot
Isabelle Jönsson , ledamot
Frida Mejborn, ledamot
Amanda Jobäck, ledamot

Tjänstgörande ersättare:

Suppleanter
Ebba Erlandsson

Talman:
Moa Hjertén

Ständigt adjungerade med
yttranderätt:
Emina Dolovic, Ordförande
Ilona de Saint Marie, VO-S
Matilda Byström, verksamhetsrevisor

FORMALIA

§1 Mötets öppnande

Talmannen förklarar mötet öppnat kl. 17:08.

§2 Justering av röstlängd

Röstlängden räknas till 10 personer.

§3 Mötets behöriga utlysande
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Talmannen skickade ut kallelsen 230631 samt handlingarna 230607.

Mötet anses vara korrekt utlyst.

§4 Adjungerande

Endast ständigt adjungerande under dagens möte.

§5 Val av justeringspersoner

FUM beslutar att
välja Emilia Lambrant och Ebba Erlandsson till justeringspersoner.

§6 Tid av justering av protokoll

Protokollet ska vara justeraren tillhanda senast 230621.
Protokollet ska vara justerat senast 230628.

§7 Föregående mötesprotokoll Bilaga 1

FUM beslutar att
Godkänna föregående mötesprotokoll

§8 Fastställande av dagordning

FUM beslutar att
Godkänna dagordningen

§9 Meddelanden
Inga meddelanden under dagens möte.

§10 Rapporter Bilaga 2
Rapport från styrelsen

- Ordförande

Styrelsen har haft sitt sista styrelsemöte där även efterträdare var med och
verksamhetsplanen som idag ska tas upp på FUM beslutades om. I CM har vi kollat på
rapporten från den utskickade enkäten om psykisk ohälsa. I GUN beslutade vi om
tydliggörande av studentrepresentanters arvodering i ex. tillfälliga arbetsgrupper eller
organ som går direkt under programmet. Vidare har vi diskuterat
hyressättningsmodeller för forummedicum och på MFS beslutat om nya kriterier för
befordran till professor. I CM har vi packat inför flytt till ForumMedicum och själv har
jag jobbat mycket med att försöka ta fram en mer strukturerad överlämning och knyta
ihop säcken för ordförandeskapet. Tillsammans med Anna, vår ekonomiskt ansvarig, har

Org nr. 845002-9551



jag haft möte med revisorn och nu återstår det lite få grejer kvar på vår to do list som
behöver göras för att tidigare år ska kunna bli granskade och färdigställda.

- Vice ordförande med utbildningsbevakande ansvar
Överlämningen är påbörjat! Maja har fått komma åt mailen och jag har rensat min drive.
Vi har haft möte med utbildningsutskotten tror det kommer bli ett fantastiskt 23/24. Jag
har arbetat lite med min post som delegationsledare för SFS. Ska kontakta alla PD nästa
vecka för ett litet tack för för att se om det blir några förändringar i kursledningen för
23/24!

- Vice ordförande med studiesocialt ansvar
Överlämning har påbörjats med efterträdare. Även packat och förberett med flytten till
de nya lokalerna i ForumMedicum.

- Sekreterare och informationsansvarig
Sedan sist har jag (som alla andra) haft överlämning med min efterträdare. Jag har också
lagt till en kalender på hemsidan och arbetat mycket med protokollet för valfum 1, där
massa nya aktiva valdes in.

BESLUT och DISKUSSION

§11 VÅVS Verksamhetsplan 23/24 (D &
B)

Verksamhetsrevisor Matilda Byström har
uppmärksammat att VÅVS
verksamhetsplan 23/24 är svårtolkad och
strukturmässigt inte är optimal. Enligt
verksamhetsrevisorn finns det behov att
minska antalet fokusfrågor och att-satser i
verksamhetsplanen samt förtydliga dessa
att-satser då vissa av dem är vagt
formulerade. Det finns även behov av att
jämföra VÅVS reglemente med
verksamhetsplanen 23/24 då det
förekommer upprepningar av reglementet
i en del av att-satserna.
Verksamhetsrevisorn föreslår att de
punkter som inte ligger under
fokusfrågorna i verksamhetsplanen kan
läggas under en punkt med övriga
åligganden. Verksamhetsrevisorn menar
att detta skapar en viss prioritet som på så
vis förtydligar verksamhetsplanen 23/24.

Efter verksamhetrevisor Matilda Byströms
redogörelse väljer FUM att se över och
revidera verksamhetsplanen 23/24
gemensamt.

Bilaga 3
Föredraga
nde:
Emina
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FUM diskuterar och reviderar
verksamhetsplanen. Exempelvis diskuterar
FUM kring det ansvar sommedföljer
poster inom VÅVS och att den tillträdande
är medveten om postens innebörd och det
arbete sommedföljer.

FUM diskuterar kring medlemstvång i
VÅVS vid aktiviteter som hålls av VÅVS.
FUM diskuterar att formulera om rubriken
i dåvarande fokusfråga 3 - studentmiljö och
studenthälsa.

Emina Dolovic yrkar på att ajournera
mötet till 18:15. Mötet återupptas 18:18.

Amanda Jobäck lämnar mötet, 18:31.
Röstlängden justeras till 9 personer.

FUM diskuterar behovet att lättare
tillgängliggöra dokument relaterat till VÅVS
verksamhet. FUM diskuterar även vikten
att arbeta frammötesstrukturer för de
studiesociala utskotten.

Emina Dolovic yrkar på att ajournera
mötet till 19:21. Mötet återupptas 19:22.

FUM diskuterar och reviderar.

Moa Hjertén yrkar på att ajournera mötet
till 20:10. Mötet återupptas 20:10.

FUM reviderar och väljer ut fyra stycken
fokusfrågor med medföljande att-satser
som har förtydligats och förkortats. De
punkter som inte väljs ut som fokusfrågor
placeras istället under en punkt med
övriga åliggande i den löpande
verksamheten.

Ebba Erlandsson lämnar rummet 20:12
men finns tillgänglig på zoom

Isabelle Jönsson lämnar rummet 20:33
men finns tillgänglig på zoom.
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Styrelsen jämkar sig med det framvaskade
förslaget.

FUM beslutar att
godkänna den reviderade
verksamhetsplanen 23/24 och ger Emina
Dolovic tillåtelse att göra redaktionella
ändringar.

§12 Verksamhetsbudget 23/24 (D & B) Emina Dolovic och Moa Hjertén
presenterar ändringar som gjorts i
budgetförslaget sedan förra mötet. Mer
pengar har getts till de
utbildningsbevakande utskotten och
således lämnas mindre kvar till de
studiesociala utskotten. Förklaring till
detta är att de utbildningsbevakande ska
gå före det studiesociala ekonomiskt. En
omfördelning i budgeten har även gjorts
eftersom tillträdande ordförande 23/24
förväntas få högre arvode för att matcha
CSN med extra bidrag och tillägg, enligt
ändringsförslaget för den ekonomiska
policyn.

Verksamhetsrevisor Matilda Byström ger
förslaget att godkänna budgeten 23/24,
med ändringen att ordförandens arvode
ska motsvara nuvarande gällande
ekonomisk policy. Om den nya ekonomiska
policyn godkänns kan budgeten revideras
retroaktivt.

Emilia Lambrant yrkar på att godkänna
budgeten med ändringen att ordförandens
arvode ska motsvara nuvarande gällande
ekonomisk policy.

Styrelsen jämkar sig med förslaget.

FUM beslutar att
godkänna den reviderade budgeten.

Föredraga
nde:
Emina och
Moa
Bilaga 4

§13 Ekonomisk policy (D & B) Emina Dolovic föredrar punkten.
Verksamhetsrevisor Matilda Byström
föreslår att addera en extra punkt i den

Föredraga
nde:
Emina
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ekonomiska policyn 23/24, vilket är
installation av inspektorat. FUM diskuterar
huruvida VÅVS inspektorat och
hedersgäster exempelvis ska få biljetten till
Festum Curae betald av VÅVS.

Emilia Lambrant yrkar på att lägga till
punkt 8.5 Installation av Inspektorat i den
ekonomiska policyn 23/24 och
konsekvensändra budgeten till senare.

FUM beslutar att
godkänna yrkandet.

FUM beslutar att
godkänna den ekonomiska policyn 23/24
med revideringar

Bilaga 5

§14 Corpus Medicums verksamhetsplan
23/24 (D & B)

Emina Dolovic föredrar punkten. Emina
presenterar Corpus Medicums
verksamhetsplan 23/24 för FUM.

FUM diskuterar.

FUM belsutar att
godkänna Corpus Medicums
verksamhetsplan 23/24.

Föredraga
nde:
Emina
Bilaga 6

§15 Övrigt
Inga övriga punkter

§16 OMFÖ

§17 TMFÖ

Talman förklarar mötet avslutat 21:14.

______________________

Talman

Moa Hjertén

______________________

Justeringsperson

Emilia Lambrant
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______________________

Mötessekreterare

Frida Mejborn

______________________

Justeringsperson

Ebba Erlandsson
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